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Van de voorzitter, 
We zijn inmiddels in de 'donkere 

dagen' van het jaar aangekomen; 

de klok is weer verzet en hier en 

daar zie je de kaarsjes al weer 

branden in de warme huiskamers. 

Sinterklaas is terug naar Spanje en 

iedereen leeft toe naar de dagen 

rondom Kerst en Oud- en Nieuwjaar. 

Ook in de wijk zie je dat hier en daar de kerstversiering al is 

opgehangen. Het jaar is weer bijna om. In de nieuwe 

samenstelling is het bestuur een aantal keren samen 

gekomen om de lopende zaken te bespreken.  

 

Na de jaarvergadering van 9 mei jl. lagen er een aantal 

vragen van leden die we zo goed als mogelijk hebben 

beantwoord. Tijdens de wijkschouw is aandacht gevraagd 

voor 'knelpunten' die waren genoemd en die zijn inmiddels 

verholpen. Mocht u iets tegen komen in de wijk zoals 

kapotte tegels, verzakkingen of groen dat behandeling nodig 

heeft: u kunt dit rechtstreeks aan de gemeente melden! De 

ervaring is dat er dan snel maatregelen worden genomen en 

de zaak wordt opgelost. 

 

Het opzetten van WhatsApp groepen voor buurtpreventie is 

helaas nog niet rond. Hoewel Djarno voortvarend aan de 

slag is gegaan met het verzamelen van gegevens is de 

verdere uitwerking nog niet afgerond. Het bestuur zal 

Djarno vragen om de beschikbare gegevens over te dragen 

zodat we opnieuw kunnen proberen ook in onze wijk deze 

vorm van buurtpreventie beschikbaar te krijgen. 

 

Verderop in het blad vindt u een uitnodiging voor de 

inmiddels traditioneel geworden Nieuwjaarsreceptie. We 

hopen velen van u daar weer te mogen begroeten.  

http://www.google.com/imgres?num=10&hl=en&biw=1264&bih=672&tbm=isch&tbnid=Wltkgv8l4xQj6M:&imgrefurl=http://www.lenig-en-sportief.nl/vereniging.html&docid=O9AhgKcaPsOCiM&imgurl=http://www.lenig-en-sportief.nl/voorzitter.gif&w=390&h=335&ei=sMf6T8H3DMfW8gP69ej7Bg&zoom=1&iact=hc&vpx=103&vpy=312&dur=334&hovh=208&hovw=242&tx=125&ty=94&sig=103795091547994608074&page=1&tbnh=143&tbnw=166&start=0&ndsp=16&ved=1t:429,r:6,s:0,i:95
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Volgend jaar bestaat de wijkvereniging 20 jaar en dat 

jubileum willen we 'groots' vieren. De voorbereidingen 

worden al getroffen en op een eerste samenkomst van het 

bestuur met bewoners uit de wijk is nagedacht over de 

invulling van de dag. Ook hiervoor worden alle bewoners van 

de wijk van harte uitgenodigd. Het wordt vast een gezellige 

dag! 

 

Het bestuur heeft vastgesteld  dat er de afgelopen jaren best 

wat leden uit de wijk zijn weggegaan. Deze verhuizingen zijn 

echter niet altijd doorgegeven! De nieuwe bewoners hebben 

zich ook niet altijd aangemeld als nieuwe leden. Vandaar de 

oproep aan hen die nog niet zolang in onze mooie wijk 

wonen: wordt lid van de wijkvereniging voor slechts € 7.50 

per jaar. Opgeven kan door een mailtje te sturen naar de 

penningmeester met daarin uw gegevens.  

 

Voor 2019 staan dus alweer enkele activiteiten 'op de rol'; 

mocht u zelf een idee hebben voor een actie in de wijk geef 

het dan door aan het bestuur. Samen met u of uw groep 

gaan we dan kijken wat de mogelijkheden zijn en 

ondersteunen we u met advies, regelen van eventueel 

benodigde vergunningen en een financiële bijdrage uit de 

verenigingskas en/of het beschikbare wijkbudget. 

 

Laten we er samen weer een goed en gezellig jaar van 

maken! 

Cees Verkuil 

 

Bestuurszaken 
Na de Algemene Leden-

vergadering is het bestuur 

enkele malen bijeen 

geweest. Om vergaderen 

zoveel mogelijk te beperken 

worden veel zaken ook 
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afgedaan via de mail of met een onderling telefoontje. De 

taken zijn goed verdeeld en zo worden de belangen van de 

vereniging toch prima behartigd!   

 

De webmaster heeft aangegeven te willen stoppen met zijn 

werk voor de vereniging. Hij is er vanaf het eerste moment 

bij betrokken geweest en heeft dat dus jaren lang gedaan. 

Officieel gaan we hier nog wel aandacht aan geven maar ook 

op deze plek willen we Joop bedanken voor de vele uurtjes 

die hij in het verzorgen van de website heeft gestoken! 

Inmiddels vindt de overdracht plaats en zal Glyn in het 

vervolg als webmaster fungeren.  

 

We hebben als bestuur ons laten informeren wat de 

gevolgen zijn van het in werking treden van de Algemene 

Verordening Gegevensbescherming (AVG) met ingang van 

25 mei 2018. Voor het bijhouden van het ledenbestand en 

de binnenkomende contributie beschikt alleen de 

penningmeester over de gegevens van de leden. Naam, 

adres, eventueel telefoonnummer en emailadres. Geen 

ander (bestuurs) lid heeft hier toegang toe. Omdat voor 

ieder duidelijk zal zijn dat deze minimale gegevens nodig 

zijn voor een goede administratie en de penningmeester als 

functionaris voor de gegevensverwerking (FG) is aangesteld 

is het bestuur van mening dat we verder geen stappen 

hoeven te ondernemen om te voldoen aan wat de wet stelt. 

 

Het bestuur heeft besloten de notulen van de Algemene 

Ledenvergadering op te nemen in dit wijkblad. Voor de 

deelnemers aan die vergadering is het dan nog niet zo lang 

geleden allemaal en voor hen die de vergadering niet 

hebben bijgewoond is het informatief. 

 
CéVé 
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Notulen Algemene Ledenvergadering 9 mei 2018 
1. Opening  
Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering en heet 

alle aanwezigen welkom. Een speciaal woord van welkom is 

er mevrouw de Feijter. Zij en haar man zijn onlangs 

onderscheiden met de benoeming als lid van de orde van 

Oranje Nassau. Het werk dat zij doen voor de wijkvereniging 

is een onderdeel geweest van de aanbeveling. 

Op voorhand bedankt de voorzitter het team van basisschool 

'de Wingerd' voor het beschikbaar stellen van de ruimte om 

te vergaderen en Hanneke's Catering die vanavond de 

koffie/thee en hapjes en drankjes na afloop van de 

vergadering zal verzorgen. 

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter geeft aan dat vanavond de agenda zal worden 

afgewerkt zoals deze is opgenomen in het wijkblad. De 

wijkwethouder heeft aangegeven in verband met de coalitie 

besprekingen wat later ter vergadering zal komen. Hij is wel 

bereid vragen vanuit de vergadering te beantwoorden. De 

wijk-coördinator heeft aangegeven vanavond niet aanwezig 

te kunnen zijn. Haar spreektijd onder punt 8 komt dus te 

vervallen. In plaats daarvan zal Monique Copper wat zeggen 

als de 'nieuwe' contactpersoon voor de wijk namens SMWO. 

Met deze aanpassingen wordt de agenda vastgesteld. 

 

3. Bestuursmededelingen 

 De verlichting in de boom op de Oranje rotonde is nog 

steeds niet optimaal. Er is verschillende keren naar 

gekeken door werknemers van de gemeente en nu is 

afgesproken dat eind van het jaar opnieuw onderzoek 

zal worden gedaan. Het is de bedoeling dat in het 

komende winterseizoen de lampjes wel weer op volle 

sterkte zullen branden. 
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 De Nieuwjaarsreceptie was ook dit jaar weer een 

succes. Op een gegeven moment werden er meer dan 

100 aanwezigen geteld, waaronder veel 'nieuwe' 

gezichten. Hoewel dit een grotere uitgave met zich mee 

brengt is het bestuur van mening dat we deze activiteit 

moeten voortzetten. Er zal een grotere bijdrage worden 

gevraagd uit het wijkbudget, maar ook vanuit de eigen 

kas zal er dan meer worden uitgegeven. Omdat het 

echter een succes blijkt te zijn willen we het ook voor 

2019 handhaven. 

 In samenwerking met de leerlingen van het Calvijn 

College zijn er drie picknick tafels gemaakt. De 

financiering is deels verzorgd vanuit het wijkbudget 

zoals de vorige keer is afgesproken. De eerste tafel is 

feestelijk geplaatst op het veld aan de Garnaetwei. 

Hierbij werden ook spelletjes gedaan door de aanwezige 

kinderen en was er voor elke deelnemer een prijsje 

beschikbaar. De twee andere tafels zullen worden 

geplaatst na de vakantie: een in de Stelle en de andere 

bij de tafeltennistafel. Mochten er vanuit de wijk meer 

aanvragen binnen komen voor het plaatsen van een 

tafel, dan zal in overleg met het Calvijn College worden 

gekeken of die kan worden gemaakt en plaatsing 

mogelijk is. 

 De wijk BBQ is gepland op 26 mei. De combinatie met 

de garagesale is los gelaten omdat het anders zo'n 

drukke tijd wordt in september. Voor de te maken 

kosten van huur catering enz. is door de werkgroep een 

begroting ingediend welke door het bestuur is goed 

gekeurd. Een deel zal worden aangemeld als post voor 

vergoeding uit het wijkbudget. 

 De garagesale is gepland op 15 september. De 

werkgroep die dit organiseert heeft aangegeven dat er 

al veel aanmeldingen binnen zijn van deelnemers. De 

begroting die is ingediend voor de te verwachtte kosten 

is door het bestuur goedgekeurd. Een deel van deze 
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kosten zal worden aangemeld als post voor vergoeding 

uit het wijkbudget. 

 Een datum voor de wijkschouw die dit najaar zal worden 

gehouden is nog niet bekend. Zodra hierover bericht is 

ontvangen van de gemeente zal dit worden 

gecommuniceerd, in elk geval via de website. De 

aangegeven knelpunten tijdens de wijkschouw in 2017 

zijn voortvarend door de gemeente in behandeling 

genomen. Bijvoorbeeld het fietspad achter het 

kerkgebouw is van een nieuwe deklaag voorzien 

waardoor de scheuren veroorzaakt door de wortels van 

de bomen zijn weggewerkt. Op verzoek van een van de 

leden zal op de website een link worden geplaatst naar 

het totaal overzicht van de wijkschouwen in de 

gemeente waar ook de gegevens betreffende Noorhoek 

zijn te lezen.  

 Er wordt een opmerking gemaakt over het feit dat niet 

leden van de vereniging wel kunnen deelnemen aan 

activiteiten. Ook als deze geld kosten terwijl er dan 

geen contributie wordt betaald. Dit wordt gezien als 

'onrechtvaardig'. Als men geen lid is zou er een bijdrage 

moeten worden gevraagd zodat leden voor de betaalde 

contributie 'voordeel' hebben ten opzichte van niet 

leden. Als voorbeeld wordt genoemd de 

Nieuwjaarsreceptie die de vereniging geld kost maar 

waar ook niet leden komen en consumpties gebruiken. 

Het bestuur zegt toe over deze zaak te zullen nadenken 

maar in eerste instantie niet over wil gaan tot het 

maken van onderscheid tussen wel en niet leden van de 

vereniging bij activiteiten, welke deels ook worden 

betaald vanuit het wijkbudget dat bedoelt is voor álle 

bewoners van de wijk. 

 De baanveger krijgt een plaats in de 'verenigingskast' 

in de school nu er geen plaats meer is op de huidige 

plek van opslag. Er zal in het volgende wijkblad een 

oproep worden gedaan voor het schoon- en 

onderhouden van de machine. 
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   4.Verslagen 

Notulen Algemene Ledenvergadering 2017. 

Er zijn geen op- of aanmerkingen op deze notulen dus 

die zullen zo worden vastgelegd. 

Jaarverslag secretaris 2017. 

Er worden geen op- of aanmerkingen gemaakt naar 

aanleiding van het jaarverslag 2017. De besteding van 

het wijkbudget zal later worden besproken. 

Financieel verslag 2017:  

 De penningmeester geeft uitleg bij het gevoerde beleid 

in 2017. Het overschot dat is gerealiseerd in 2017 komt 

vooral door de inkomsten vanuit het wijkbudget. Alle 

aanvragen in 2017 zijn gehonoreerd terwijl de kosten 

van evenementen soms onder het begrootte bedrag 

bleven. Het positieve resultaat zal ten goede komen aan 

het jubileumfeest dat we in 2019 hopen te vieren als de 

vereniging 20 jaar bestaat. 

 De huidige penningmeester heeft goed overleg gehad 

met een van de bestuursleden om de financiën over te 

dragen als hij is afgetreden. 

Begroting 2017: 

 De penningmeester geeft ook bij deze cijfers enige 

uitleg. Het bedrag dat is begroot voor inkomsten vanuit 

het wijkbudget kan zomaar hoger worden als er meer 

evenementen zijn waarvoor een bijdrage kan worden 

gevraagd. 

Balans 2017: 

 Op een toegevoegd overzicht wordt de balans getoond 

zodat de aanwezigen geïnformeerd zijn van de huidige 

stand van zaken. Eerder was besloten deze cijfers niet 

op te nemen in het overzicht in het wijkblad maar wel 

op de ALV kenbaar te maken.  Het overzicht toont een 

behoorlijk bedrag aan 'eigen middelen' die voor een 

groot deel zullen worden ingezet voor festiviteiten 

rondom het jubileum in 2019. 
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Rapport Kascontrole commissie  

 Er is een uitvoerig rapport van de kascontrole 

commissie ontvangen. 

Voor controle van de boeken van 2017 werden R. Dijke 

en D. Moens benoemd. Aangezien dhr. Dijke niet 

beschikbaar was is een reserve lid opgetreden als 

mede- controleur: dhr. D. van Solm. Op het moment 

van controle was hij nog niet officieel toegetreden tot 

het bestuur door aanmelding bij de KvK. 

 De bank- en kasboeken zijn onderzocht en er is 

vastgesteld dat er nauwkeurige verslaglegging heeft 

plaats gevonden van de mutaties in 2017. 

 Het bankpasje is aan vernieuwing toe en moet op de 

juiste naam worden gezet. 

 De commissie adviseert: 

1. het bestuur en met name de penningmeester te 

dechargeren voor het gevoerde beleid in 2017.  

2. naast de penningmeester een tweede bestuurslid te 

machtigen voor financiële zaken en een tweede 

bankpas aan te schaffen. 

3. de huidige bestuursleden aan te melden bij de KvK 

zodat de inschrijving daar juist is en de bestuursleden 

ook namens de vereniging handelsbekwaam zijn. 

4. de kascontrole voor 2018 minstens vier weken voor 

de ALV plaats te laten vinden. 

De voorzitter dankt de commissie voor het uitgebreide 

rapport. Het advies om het bestuur en de penningmeester 

decharge te verlenen wordt door de vergadering 

overgenomen waarvoor de voorzitter hen bedankt. Tevens 

bedankt hij de penningmeester voor het werk dat hij heeft 

gedaan, ook in de voorbereiding voor de overdracht. Hij zegt 

toe dat de aanbevelingen die verder worden gedaan ter 

harte zullen worden genomen. Naast dhr. Moens wordt dhr. 

Melissant benoemd in de kascontrole commissie die de 

boeken over 2018 zullen controleren. De contributie voor 

2018 wordt vastgesteld op € 7,50 per adres. 
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5. Voorstellen besteding Wijkbudget 

 Vanuit de vergadering wordt gevraagd of het mogelijk 

is op het veld bij de Garnaetwei een voorziening aan 

te brengen die voorkomt dat de bal in de vijver terecht 

komt als daar wordt gevoetbald. Er wordt toegezegd 

dat er overleg zal zijn met de wijkopzichter of 

daarvoor mogelijkheden zijn, maar er wordt ook 

gewezen op het veld tietallen meters verderop waar 

ook kan worden gevoetbald en er wel voorzieningen 

zijn. 

 Er wordt gevraagd om aandacht voor het 

'oversteekpunt' op de Noordhoeklaan van de ene naar 

de andere speeltuin. Nu is dat gevaarlijk, zeker voor 

kleine kinderen. Misschien kan er wat aan de 

weginrichting worden gedaan of anders 'gele 

waarschuwingspoppen' worden geplaatst. Hierover zal 

contact worden opgenomen met de 

verkeersdeskundige van de gemeente. Het heeft de 

aandacht van het bestuur. 

 Een schriftelijk voorstel dat is binnengekomen: het 

plaatsen van fruitbomen langs de 

Langemeet/Kattendijksedijk wordt besproken. Het 

onderhoud zal veel inzet vragen van de wijkbewoners 

en blijkt op meerdere plaatsen waar dit al is 

gerealiseerd vaak een probleem te zijn. Daarom wordt 

ervan af gezien voorstellen hiertoe bij de gemeente in 

te dienen. 

 De voorzitter geeft aan dat ideeën altijd welkom zijn 

en aan het bestuur kunnen worden doorgegeven. 

 

6.Bestuurssamenstelling 

De leden die zich op de vorige ALV beschikbaar hebben 

gesteld voor een bestuursfunctie zijn uitgenodigd voor 

een volgende bestuursvergadering om door te nemen 

wat er van hen zou worden verwacht. Ze hebben allen 

toegestemd in een definitieve benoeming en met het 

mandaat vanuit de ALV 2017 is het toenmalige bestuur 
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ook overgagaan tot vaststellen van de onderlinge 

functies.  

 

De penningmeester heeft eerder aangegeven nog één 

jaar aan te willen blijven maar daarna zijn functie ter 

beschikking te stellen en niet meer herkiesbaar te zijn. 

In zijn plaats stelt het bestuur voor dhr. D. van Solm te 

benoemen als penningmeester.  

Dhr. Melissant wordt bedankt voor het vele werk dat hij 

heeft gedaan voor de vereniging en hem wordt namens 

de vereniging een bos bloemen en een 'vloeibaar' 

geschenk aangeboden. Hij bedankt ieder daarvoor en 

wenst dat de vereniging nog lang op dezelfde manier 

door zal kunnen gaan om iets te betekenen voor de 

wijk. 

 

Hoewel de voorzitter statutair ook aftredend is stelt het 

bestuur voor zijn zittingsperiode met nog een jaar te 

verlengen. Het lijkt niet wijs om het huidige bestuur nu 

verder te laten gaan zonder 'ervaren bestuurders' als 

naast het vertrek van de penningmeester ook de 

voorzitter zou vertrekken. Dit voorstel wordt zonder 

stemming door de vergadering overgenomen. 

 

PAUZE 

 

      7. Vragen aan de wethouder 

De wijkwethouder is inmiddels ook ter vergadering en 

spreekt zijn dank uit voor de uitnodiging. Er is niet veel 

te vertellen over de wijk, geeft hij aan, het is een mooie 

en rustige omgeving zonder veel problemen. Hoewel hij 

nu 'demissionair' is na de laatste verkiezingen, is hij 

voor zover mogelijk wel bereid antwoorden te geven op 

vragen die er leven bij de aanwezigen. Punten die naar 

voren worden gebracht zijn: 

 de ontsluiting van de wijk, vooral via de rondweg 

over de ophaalbrug laat nogal eens te wensen over 
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 de afstelling van de verkeerslichten kan daar beter 

 er is in de wijk geen enkel gebouw ter beschikking 

voor wijkactiviteiten. Zijn daarvoor misschien nog 

mogelijkheden 

 kan er worden gekeken naar de verlichting aan het 

einde van het fietspad vanuit de Hollands Hoeve 

richting de wijk 

 kan de middenberm in de Noordhoeklaan beter 

worden onderhouden door deze meer te maaien of 

het gras te vervangen door struiken of planten 

 komen er weer hondenpoepzakjes beschikbaar of is 

het mogelijk een honden-uitlaatstrook aan te leggen 

Op alle punten gaat de wijkwethouder in maar niet alles 

valt onder zijn portefeuille. Voor de ontsluiting van de 

wijk is veel aandacht, er worden inmiddels al 

werkzaamheden uitgevoerd om dit te verbeteren. 

Mogelijkheden voor een 'eigen' wijkgebouw ziet hij ook 

niet en het beleid is toch om meer zaken in Goes te 

clusteren. Misschien meer gebruik maken van de 

mogelijkheden die 'de Krul' kan bieden. Naar de 

verlichting zal hij laten kijken, alsook naar de situatie 

van het maaien van de middenbermen in de 

Noordhoeklaan. Het 'honden-uitlaat-probleem' komt in 

elke week terug en blijft vooral een punt van aandacht 

voor de baasjes zelf. 

De wijkwethouder wordt bedankt voor zijn 

aanwezigheid en beantwoorden van vragen. Hij verlaat 

hierna de vergadering. 

       

      8. Vragen aan wijkcoördinatrice SMWO 

Monique Copper is opnieuw de contactpersoon voor 

onze wijk namens SMWO. Zij is dit eerder geweest en 

hoopt dat het nu langer zo zal blijven. Ze geeft wat 

toelichting op de werkzaamheden en mogelijkheden die 

er voor de wijken zijn via samenwerking met SMWO: 



12 
 

 Als er behoefte is aan het volgen van cursussen dan 

kan dat via het SMWO worden aangevraagd en 

geregeld 

 voor het aanvragen van subsidies, het meedenken bij 

het organiseren van festiviteiten kan ook 

medewerking van SMWO worden gevraagd 

 eigen inzet blijft altijd het doel 

 bij vragen en/of ondersteuning kan altijd een beroep 

worden gedaan op medewerkers van SMWO 

Gevraagd wordt waar men zich aan kan melden als je 

wat wil doen voor oudere bewoners in de wijk. Is er een 

overzicht beschikbaar? Vrijwilligers kan SMWO altijd 

gebruiken en ze worden ingezet als er vraag naar is. Op 

voorhand zijn geen gegevens bekend. Zij die hulp nodig 

hebben kunnen dit bij SMWO aanvragen, misschien is 

het mogelijk in een volgend wijkblad hieraan eens 

aandacht te geven. Monique zegt toe hiervoor kopij aan 

te leveren. 

Monique wordt bedankt voor haar aanwezigheid en 

afgesproken wordt dat er onderling contact zal worden 

gehouden tussen haar en het bestuur. 

 

9.  Rondvraag 

 In de rondvraag wordt er gevraagd of er een wijkvlag 

kan worden gemaakt. Er wordt aangegeven dat een 

ontwerp en begroting voor het fabriceren ervan bij het 

bestuur kan worden ingediend. 

 Er wordt aandacht gevraagd voor een flinke hobbel in 

het fietspad aan het begin van de Noordhoeklaan. Er 

wordt aangegeven dat hiervoor het snelst aandacht is 

als men dat zelf meldt bij de gemeente. 

 Er wordt gevraagd naar de situatie rondom het 

opzetten van de WhatsApp groepen. Er is een website 

opgezet waar men zich aan kan melden. Het bestuur 

zal proberen zo snel mogelijk helderheid te krijgen 

wat de vervolgstappen nu zullen zijn en de leden 

daarover informeren. 
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   10. Sluiting. 

De voorzitter dankt ieder voor zijn komst en inbreng 

vanavond, sluit de vergadering en nodigt alle 

aanwezigen  uit om nog even na te praten onder het 

genot van een hapje en een drankje.  
CéVé 

 

 

 
Beste Noordhoeker.  
  
In onze wijk, de groenste 

wijk van de gemeente Goes, heeft dit  jaar 

wederom, op zaterdag 15 september, voor de derde keer 

een garagesale plaatsgevonden.  

Wij, de werkgroep van deze dag, willen de deelnemers 

wederom bedanken voor hun deelname want je kunt wel iets 

organiseren maar als er geen animo voor is vanuit de wijk 

sta je als werkgroep machteloos. 

Dit jaar was de animo iets minder dan vorig jaar maar er 

waren toch nog 71!! huishoudens die zich vooraf hadden 

aangemeld en daardoor is het evenement wederom een 

grandioos succes geworden mede dankzij het weer dat een 

stuk aangenamer was dan vorig jaar.  

Kijkers, kopers, wijkwandelaars, kennismaking met 

medebewoners van de wijk, etc. 

De deelnemers van Noordhoek hadden vanuit hun garage 

hun artikelen te koop aangeboden en die 'garage' kon best 

ruim gezien worden; ook de voortuin, een oprit of een tent 

hadden medebewoners van de wijk, met koopwaar 

uitgestald.  

Werkelijk alles werd te koop aangeboden: van speelgoed tot 

kleding, kunst, boeken, servies, curiosa enz. enz. En vaak 

tegen mooie prijzen! Voor velen was er vast wel iets te koop 

bij of gewoon te bewonderen. 

https://www.google.nl/imgres?imgurl=http://bvheuveleind.nl/images/garagesale/garagesale2.gif&imgrefurl=http://bvheuveleind.nl/garagesale_2014.html&docid=B57Nd1PMU3TLUM&tbnid=oQYkmB6WqXczfM:&w=325&h=277&bih=622&biw=1366&ved=0ahUKEwij0rrNpJrNAhVFshQKHe0oDGkQMwhOKCUwJQ&iact=mrc&uact=8
http://artsoflife.org/events/2015/09/2015-garage-sale
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Op de Garnaetwei was het centrale punt waar ook koffie met 

iets lekkers, door bewoners van Noordhoek gebakken, te 

verkrijgen was en waar de kinderen uit de wijk en omstreken 

een gezellig vertoeven hadden. Het was er weer gezellig 

druk en kinderen liepen af en aan om hun 

deelnameformulier voor de letters te zoeken die bij de 

deelnemende adressen verstopt waren om zo hun codezin 

compleet te maken. 

Al vele nieuwe ideeën werden uitgewisseld en er werd 

wederom al gepraat over de volgende garagesale. 

"De werkgroep zit vol ideeën en we gaan proberen of we het 

op deze manier blijven doen of dat we nieuwe ideeën hebben 

om het volgend jaar iets meer uit te breiden met meerdere 

activiteiten in de wijk of activiteiten die gekoppeld kunnen 

zijn aan de garagesale", had werkgroep PR man Danny 

Moens vorig jaar al laten doorschemeren. 

 

Dit jaar was, mede namens het succes van vorige editie, 

wederom gekozen voor het letterspel met code zin en dus 

konden kinderen weer letters zoeken die bij verschillende 

deelnemers waren verstopt. Als deze letters in de goede 

volgorde werden gezet, leverde  dat een code-zin op. Onder 

diegene die de zin goed geraden hadden zijn leuke prijsjes 

verloot. Ophalen en inleveren van het deelname formulier 

kon op het centrale punt, de Garnaetwei. 

De bekendmaking van de prijswinnaars kun je in een  

volgend bericht lezen en vinden op de website van de 

wijkvereniging. 

 

Uw mening en eventuele verdere ideeën zouden we graag 

met u, als deelnemer of als wijkbewoner, willen delen en hoe 

uw ervaring was op deze 3de garagesale in wijk Noordhoek 

te Goes, als deelnemer, bezoeker of gewoon om ook nieuwe 

ideeën of activiteiten aan te dragen.  

Misschien wilt u zelfs wel plaatsnemen in de werkgroep om 

deze dag mee te helpen te organiseren. Wij kijken met 
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belangstelling uit naar diegene die de werkgroep wil komen 

versterken!! 

 

Kortom we hebben als werkgroep een leuk evenement 

georganiseerd en onze wijk Noordhoek timmert hard aan de 

weg om in de toekomst meer activiteiten en mensen in de 

wijk te krijgen. 

"We hebben er met z’n allen een gezellige en leuke dag van 

gemaakt, met dank aan iedereen en op naar de volgende 

garagesale volgend jaar zou ik willen zeggen", besluit 

werkgroep PR man Danny Moens. 

Vr.groet, 

Namens team werkgroep 3de garagesale wijk Noordhoek. 

Danny Moens 

 
Deze garagesale werd o.a. mede mogelijk gemaakt door: 

Calvijn college locatie Noordhoek. 

Drukkerij de Lange Goes. 

Firma Katsman Westhavendijk Goes. 

Gemeente Goes. 

Hanneke’s catering & partyservice. 

Verbart Reclame Goes. 

 

Uitslag letterspel met code-zin 
Tijdens de derde garagesale die werd georganiseerd is er als 

extra activiteit wederom een letterspel voor de kinderen 

gehouden. Zo wil de werkgroep garagesale wijk Noordhoek 

er elk jaar iets extra’s bij bedenken. 

Kinderen konden letters zoeken die bij verschillende 

deelnemers waren verstopt. Als deze letters in de goede 

volgorde werden gezet, leverde  dat een code-zin op.  

Onder diegene die de zin goed geraden hadden zijn leuke 

prijsjes verloot. 

 

Het goede antwoord was: Zuma 1 van de 10 
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Deze zin heeft alles te maken met onze kunstwerken die in 

de wijk staan, één van de tien schapen heeft de naam Zuma 

gekregen. 

De namen van de schapen zijn aangedragen door kinderen 

uit de wijk. 

 

Onder de vele goede inzendingen zijn er drie uitgeloot die 

een prijs hebben verdiend. Dit zijn de volgende personen: 

Davy (12 jaar) uit de Hornikswei 

Tijn (7 jaar) uit de Middelmeet 

Jade (10 jaar) uit de Langemeet  
 

Allemaal gefeliciteerd en we hopen dat jullie volgend jaar 

weer meedoen aan de extra activiteit tijdens de garage sale 

dag in wijk Noordhoek. 

 

Jeugd lintje 
Acht jonge Goesenaren ontvingen op 16 november een 

jeugdlintje voor een bijzondere prestatie of inzet in het 

afgelopen jaar. 

Zij ontvingen de onderscheiding uit handen van 

burgemeester Margo Mulder en wethouder jeugd Derk 

Alssema. Ook het kindercollege was aanwezig.  

 

Uit onze wijk kreeg 

Owen Kaat (2004) 

een lintje vanwege 

zijn rol in televisie-

serie De Kameleon en 

zijn vrijwillige inzet 

voor Ride for the 

Roses en Stichting 

Jayden. 
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Meer informatie over de Jeugdlintjes 

De Goese Jeugdlintjes zijn dit jaar voor de tweede keer 

uitgereikt. Ouders, grootouders, ooms & tantes, buren, 

vrienden of juffen en meesters kunnen het lintje voor hun 

helden aanvragen in de categorieën 8 tot en met 12 jaar 

(basisschool) en 13 tot en met 23 jaar (middelbaar 

onderwijs en ouder) op basis van bijvoorbeeld de volgende 

verdiensten voor de Goese gemeenschap: 

 het geruime tijd helpen van ouderen, gehandicapten of 

zieken 

 het organiseren van activiteiten in een wijk of buurthuis 

 het bespreekbaar maken van moeilijke onderwerpen als 

pesten of zinloos geweld 

 het verrichten van een bijzondere prestatie of een 

heldendaad 

 het verrichten van vrijwilligerswerk 

 

De kandidaten moeten in de gemeente wonen en hun 

verdiensten moeten plaatsvinden in het jaar voor uitreiking. 

Alle aanvragen zijn beoordeeld door een jury met daarin het 

College van burgemeester en wethouders, een 

vertegenwoordiging van de Jongerenraad en het 

Kindercollege. 

De Goese Jeugdlintjes worden uitgereikt op de 

vrijdagmiddag voor de Internationale Dag van het Kind die 

jaarlijks op 20 november plaatsvindt. 

Iemand aanmelden voor een jeugdlintje kan het hele jaar 

via de website van de gemeente Goes. 
 

CéVé 
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Afvalinzameling 
 

Diftar 

Op 1 juli is gemeente 

Goes al gestart met 

het proefdraaien van 

Diftar, een nieuw 

afvalinzamelings-

systeem. Op 1 januari 2019 verandert de manier waarop 

restafval wordt verzamelt definitief. In Goes produceren we 

jaarlijks 250 kilo restafval per huishouden en in 2020 moet 

dat terug naar 100 kilo. U betaalt daarom vanaf 1 januari 

per keer dat u uw restafvalcontainer aan de weg zet of een 

afvalzak in de ondergrondse container gooit. Zo wordt u 

gestimuleerd om nog beter uw afval te scheiden. Want hoe 

beter u scheidt, hoe minder restafval en hoe minder u hoeft 

te betalen. Tijdens het proefdraaien is ook al gebleken dat 

inwoners er meer mee bezig zijn. De hoeveelheid restafval 

is al met 25% afgenomen!  

Nieuwe containers  

Om het voor u nog wat makkelijker te maken komen er 

twintig ondergrondse containers voor PD-afval (plastic en 

drankenkartons) bij. Tien zijn er al geplaatst. De andere tien 

worden in de loop van het nieuwe jaar gerealiseerd.  

Overige tien containers? 

In de tien andere gevallen blijkt de aanleg op de voorziene 

locaties lastig te zijn, bijvoorbeeld door kabels en leidingen 

in de grond. Ook de locatie in onze wijk aan de Werflaan 

blijkt daaronder te vallen. Voorlopig moeten we dus iets 

verder lopen naar 't Jagertje in Mannee. Er is gestart met 

het zoeken van een geschikte plaats in Noordhoek. Weet u 

een goede plek? Geef het door dan kunnen wij het 

meenemen bij het volgend overleg met de gemeente. 
 

CéVé 
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Zomerschouw 2018  
Op 11 juli heeft de 

jaarlijkse zomerschouw 

weer plaatsgevonden. Net 

als eerdere keren is dit op 

de fiets gedaan en er was 

een flink groepje aanwezig 

om mee te fietsen. We 

hebben stilgestaan bij de 

inspectie punten die de 

gemeente zelf heeft vastgesteld, maar ook aandacht 

gegeven aan de plekken die door verschillende 

wijkbewoners waren doorgegeven. 

Het is altijd zinvol om met bewoners, ambtenaren, 

wijkopzichter en mensen van de groenvoorziening zo'n 

rondgang te maken en samen te kijken waar onze wijk nog 

mooier gemaakt kan worden. Het thema was dit jaar: 

wateroverlast in de openbare ruimte. De plekken die aan ons 

waren doorgegeven hebben we bezocht en waar mogelijk is 

er inmiddels actie ondernomen om de problemen te 

verhelpen. Andere plekken waar wateroverlast is worden 

opgenomen in een herstelplan dat de gemeente aan het 

opstellen is. Nu de 'natte' tijd weer aanbreekt, na een erg 

droge zomer, kan het best zo zijn dat er nieuwe plekken zijn 

ontstaan waar het (regen)water niet goed wordt afgevoerd. 

Verstopping van putten kan een oorzaak zijn, maar ook 

verzakking van de bestrating ten gevolge van de droogte. 

Geef het zelf even door aan de gemeente als er bij u zo'n 

plas blijft liggen, dat is de snelste manier om het geregeld 

te krijgen. Deed u dat al via de app buiten beter? Lees dan 

het volgende bericht! 
 

CéVé 

 

 



21 
 

Meldingen aan de gemeente Goes 
Geeft u weleens meldingen 

voor de openbare ruimte 

door via de app: 

BuitenBeter ?  

Vanaf 1 januari stapt de 

gemeente Goes over naar 

een ander systeem met een 

andere app: Fixi. 

App beter buiten gaat weg  

Als u na 1 januari meldingen doorgeeft via de app 

BuitenBeter, ontvangt de gemeente deze helaas niet meer. 

Zorg daarom dat u op tijd de app Fixi download om dit te 

voorkomen. Alle meldingen die betrekking hebben op de 

openbare ruimte kunt u via deze app gemakkelijk doorgeven 

aan de gemeente. Zij zorgen er dan voor dat de melding bij 

de juiste afdeling terecht komt. Met deze app kunt u 

makkelijk foto’s toevoegen aan uw melding en krijgt u 

terugkoppeling over wat er met uw melding wordt gedaan. 

U kunt de app gemakkelijk downloaden via Google Play 

(Android) of App Store (Apple) 

 

Meldingen op de website 

Een melding via de website doen gaat na 1 januari natuurlijk 

ook nog steeds. Dit kan op dezelfde plek als nu: via 

goes.nl/melding of via de homepagina van goes.nl bij 

'melding doen'. Het uiterlijk van de pagina waarop u terecht 

komt verandert na 1 januari iets, maar wordt alleen maar 

duidelijker. 

 
CéVé 
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Jubileum feest  
Volgend jaar bestaat de 

wijkvereniging 20 jaar! Natuurlijk een 

jubileum om te vieren. Officieel is de 

oprichtingsdatum 19 juli 1999 volgens 

de stukken van de notaris, maar dat 

valt op een vrijdag en voor velen in de 

vakantie tijd. 

Daarom heeft het bestuur zaterdag 22 juni gekozen als 

datum om in de wijk feest te vieren. Reserveer die datum 

dus alvast in uw agenda! 

Het is de bedoeling om in de loop van de middag festiviteiten 

voor de kinderen te verzorgen en aansluitend een 

gezamenlijke BBQ te houden. De voorbereidingen zijn al 

gestart, we houden u op de hoogte van de juiste dagindeling 

en waarvoor u zich eventueel op moet geven als deelnemer. 

Met z'n allen hopen we er een leuk feest van te maken. 

 

Rijbewijs keuring senioren 
Senioren, chauffeurs met rijbewijs C/D/E en overige 

automobilisten die voor verlenging van hun rijbewijs moeten 

worden gekeurd, kunnen hiervoor terecht in Goes bij de 

RijbewijskeuringsArts op 18 december, 2 en 15 januari en 

vervolgens twee keer per maand in het ADD Business 

Center, Stationspark 8. Voor informatie en een afspraak 

belt u naar het landelijke afsprakenbureau: 036-7200911. 

Zelf een datum reserveren kan via de 

website: www.rijbewijskeuringsarts.nl. 

Voor tarieven en meer informatie kunt u ook naar deze 

website gaan. 
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Nieuwjaarsreceptie 2019 
Evenals voorgaande jaren organiseert 

het bestuur weer een samenkomst om 

elkaar een gezond en gelukkig nieuwjaar 

te wensen. Noteer vast in de agenda: 

           

 

 

       'De Vier Linden' 

   vrijdag 25 januari 2019 

van 17.00 tot 20.00 uur 
 

Natuurlijk wordt er naast de 

gebruikelijke hapjes en drankjes 

weer gezorgd voor de bekende 

en overheerlijke oliebollen! Iedere bewoner van de wijk is 

van harte welkom. Voor de kinderen die mee komen is er 

naast een traktatie weer gelegenheid 'gratis' gebruik te 

maken van de binnenspeeltuin. We ontmoeten jullie allen 

graag en hopen dat er nóg meer wijkbewoners komen dan 

vorig jaar! 

 
CéVé  
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Wijkvereniging  'NOORDHOEK' 
Website:  www.noordhoekgoes.nl 

             www.appnoordhoek.nl 
 

Voorzitter 
Cees Verkuil       Langemeet 103   4464 BJ GOES    
0113-220292      voorzitter@noordhoekgoes.nl                           
06-38222971   cverkuil@planet.nl 
 
Secretaris 
Willeke van Baalen  secretaris@noordhoekgoes.nl  
06-11868262   (ook doorgezonden naar de voorzitter) 
                                      

Penningmeester 
Danny van Solm  Langemeet 52    4464 BE GOES  
06-15301524   desolmpjes@hotmail.com 
 
Algemeen lid 
Glyn Duyzer   De Stelle 32      4464 BP  GOES 
06-28095268   glyn.duyzer@gmail.com 
 
 
 
 
Website 
Joop van Dienst     Langemeet 115   4464 BJ  GOES    
0113-231636   webmaster@noordhoekgoes.nl 

 
 
 

Denkt U eraan de contributie à € 7,50 te betalen 
Het rekeningnummer bij de RABObank is: 

NL39RABO0116047437  
t.n.v. Wijkvereniging Noordhoek. 

Wilt u bij betaling aub. uw lidmaatschapsnummer vermelden en/ of 

uw adres. Dat is fijn voor de verdere 
verwerking van de gegevens. 
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